
Picture Quality Menu

The Picture Quality menu items appear on the AV receiver's display, not the TV screen.

1. Press and hold down the remote controller's [DISPLAY] button until a menu item appears.
2. Use the Up and Down [▲]/[▼] buttons to select a menu item, and use the Left and Right [◀]/[▶] buttons to change its value.

If you don't operate any buttons for 8 seconds, the Picture Quality menu will close automatically.

The settings are explained below.

■ Brightness

With the Brightness setting, you can adjust the black level of the picture so that blacks appear as intended and details in dark scenes can be seen clearly.

Adjustable range: -20 to +20

■ Contrast

With the Contrast setting, you can adjust the white level of the picture so that whites appear as intended and details in bright scenes can be seen clearly.

Adjustable range: -20 to +20

■ Hue

With the Hue setting, sometimes called *tint*, you can adjust the balance between red and green in the picture so that colors appear as intended.

Adjustable range: -20 to +20

■ Saturation

With the Saturation setting, you can adjust the amount of color in the picture so that colors appear as intended.

Adjustable range: -20 to +20

Notes:

- The Picture Mode function will not work if the source component (DVD player, etc.) is outputting progressive video.
- The Edge Enhancement function has no effect when the video resolution is down converted, for example, 1080p to 720p.
- The NR (noise reduction) functions support all video input signals up to 480p/576p.

Picture Quality (Bildqualität)-Menü

Die „Picture Quality (Bildqualität)“-Menüeinträge werden im Display des AV-Receiver angezeigt – also nicht auf dem Bildschirm.

1. Halten Sie die [DISPLAY]-Taste der Fernbedienung so lange gedrückt, bis ein Menüeintrag angezeigt wird.
2. Wählen Sie mit den Tasten Auf/Ab [▲]/[▼] einen Menüeintrag und stellen Sie mit Links/Rechts [◀]/[▶] den gewünschten Wert ein.

Wenn Sie länger als 8 Sekunden keine Taste drücken, wird das „Picture Quality“-Menü ausgeblendet.

Die Möglichkeiten werden gleich im Anschluss vorgestellt.

■ Brightness (Helligkeit)

Mit der „Helligkeit“-Funktion können Sie den Schwarzwert des Bilds ändern, um eine befriedigende Schwarzwiedergabe zu erzielen und in dunklen Szenen mehr Details zu sehen.

Einstellbereich: -20~+20

■ Contrast (Kontrast)

Mit der „Kontrast“-Funktion können Sie den Weißwert des Bilds ändern, um eine befriedigende Weißwiedergabe zu erzielen und mehr Details in hellen Szenen zu sehen.

Einstellbereich: -20~+20

■ Hue (Farbton)

Mit der „Farbton“-Funktion (die hier und da auch „Farbe“ genannt wird) können Sie die Balance zwischen Grün- und Rottönen ändern, um eine natürlichere Farbwiedergabe zu erzielen.

Einstellbereich: -20~+20

■ Saturation (Sättigung)

Mit „Sättigung“ können Sie die Intensität der Farbwiedergabe festlegen.

Einstellbereich: -20~+20

Anmerkungen:

- Die „Bildmodus“-Funktion eignet sich nicht für Bildquellen im „Progressive“-Format (z.B. DVD-Spieler).
- Die „Edge Enhancement“-Funktion ist nicht belegt, wenn die Bildauflösung hinunter gewandelt wird (z.B. von 1080p zu 720p).
- Die „NR“-Funktionen (Rauschunterdrückung) unterstützen alle Eingangssignale bis 480p/576p.

Picture Quality (画質調整) について

本体の表示部を見ながら操作してください。(OSDには表示されません。)

1. リモコンの DISPLAY (Display) ボタンを長押しします。
2. ▲/▼ ボタンを使って項目を選択し、◀/▶ ボタンを使って値を変更します。
8 秒間何も操作をしないとタイムアウト (自動的に終了) します。

下記の項目について設定することができます。

■ Brightness (ブライトネス)

この値を変えて、画面の明るさを調整できます。

設定範囲：- 20 ~ + 20

■ Contrast (コントラスト)

コントラストを設定します。この値を変えて、画面の最も明るい部分と暗い部分の明暗差を調整できます。

設定範囲：- 20 ~ + 20

■ Hue (ヒュー)

ヒュー (色合い) を設定します。この値を変えて、画面の赤と緑のバランスを調整できます。

設定範囲：- 20 ~ + 20

■ Saturation (サチュレーション)

画面の彩度を設定します。

設定範囲：- 20 ~ + 20

注意：

- ・ Picture Mode (画質モード) は DVD プレーヤーなどの再生機器がプログレッシブで出力している場合は働きません。
- ・ Edge Enhancement (エッジエンハンスメント) は解像度を 1080p → 720p などにダウンコンバートした場合は効果がありません。
- ・ Mosquito Noise Reduction (モスキート NR)、Random Noise Reduction (ランダム NR)、Block Noise Reduction (ブロック NR) は 480p/576p までのビデオ入力に対応します。